
پسماند  مدیریت  سایت  مدیران  و  پیمانکار  میان  مالی  اختلافات 
صفیره سبب بلاتکلیفی کارگران و پرداخت نشدن چند ماه حقوق 

آنها شده است.
سایت دفن زباله اهواز حدود ۱۲۰ کارگر برای تفکیک زباله دارد که 
تعداد زیادی از آنها را زنان سرپرست خانوار تشکیل می دهند زنانی 
که هر روز از نقاط مختلف شهر خود را به این سایت می رسانند تا 
با تفکیک بخشی از زباله های شهر درآمدی برای گذران زندگیشان 

به دست آورند.
از چند ماه پیش کارگران این سایت از مسئولان مختلف خوزستان 
پیگیر پرداخت مطالبات خود شدند و بارها دست به تجمع زدند اما 

تاکنون نتیجه ای حاصل نشده است.
رئیس کمیسیون تحقیق، نظارت و بازرسی شورای اسلامی شهر 
اهواز گفت: کارگران سایت پسماند صفیره اهواز مورد ظلم پیمانکار 

قرار گرفته اند و شهرداری باید حق آنها را پس بگیرد.
محمدرضا ایزدی در خصوص وضعیت بلاتکلیف کارگران سایت 
دفن زباله در صفیره اهواز بیان کرد: این سایت حدود ۱۲۰ کارگر 

دارد که حدود یکصد نفر آنها را زنان تشکیل می دهند.
وی ادامه داد: زنان مشغول به کار در این سایت بیشتر سرپرست 
آنها  برای  را  زندگی  حقوق  نشدن  پرداخت  و  هستند  خانوار 

سخت تر می  کند.
این  قبال  در  خود  تعهدات  به  سایت  این  پیمانکار  گفت:  ایزدی 
مدیریت  را  مساله  این  نیز  شهرداری  و  نکرده  عمل  کارگران 

نکرده  است.

وی ادامه داد: این کارگران چند ماه حقوق از پیمانکار مطالبه دارند 
اما از کارگران شنیده ام که از آنها خواسته شده به ازای دریافت ۱۰ 

میلیون ریال به سرکار بازگردند.
این عضو شورای شهر اهواز با انتقاد از شیوه محاسبه حقوق این 
کارگران بیان کرد: کارگران سایت صفیره در روزهای تعطیل ناشی 
از کرونا حقوقی دریافت نکردند درحالیکه باید حقوق این روزها به 

آنها پرداخت می شد.
سوزی  آتش  دچار  صفیره  سایت  آن  از  پس  داد:  ادامه  وی 
بسیار  دود  مقابل  در  کارگران  سلامت  حفظ  دلیل  به  و  شد 
شد؛  تعطیل  سایت  این  در  زباله  تفکیک  دیگر  بار  زیاد، 
نیز  روزها  این  در  کارگران  بیکاری  برای  حقوقی  پیمانکار 

نگرفته است. درنظر 
ایزدی با اشاره به لزوم پیگیری مطالبات کارگران از طریق اداره 
کار گفت: شهرداری اهواز باید این کارگران را زیر مجموعه یکی 

از پیمانکاران نیروی انسانی شهرداری اهواز قرار دهد.
وی ادامه داد: این کارگران زیرمجموعه پیمانکار هستند به همین 
نمی تواند  مستقیم  صورت  به  اهواز  شهر  اسلامی  شورای  دلیل 
دستور برکناری پیمانکار را بدهد اما پیشنهاد تعویض این پیمانکار 

با یک پیمانکار نیروی انسانی داده شده  است.
اهواز  شهر  شورای  بازرسی  و  ،نظارت  تحقیق  کمیسیون  رئیس 
بیان کرد: این کارگران از ۲ پیمانکار قبلی سایت مدیریت پسماند 
این  به  دارند؛ درکل می توان گفت که  نیز طلب  اهواز  شهرداری 

کارگران ظلم بی شماری شده است.

یکی از زنان کارگر سایت مدیریت پسماند شهرداری اهواز نیز در 
این خصوص گفت: پیمانکار در روزهایی که سایت تفکیک زباله را 
تعطیل اعلام می کند حقوقی برای ما در نظر نمی گیرد درحالیکه ما 

آمادگی حضور در محل کار را داریم.
وی ادامه داد: حقوق اردیبهشت امسال به دلیل تعطیلی سایت در 
روزهای شیوع ویروس کرونا پرداخت نشد؛ باوجود حضور در محل 

کار در خرداد اما تاکنون حقوق این ماه را نیز دریافت نکرده ایم.
این کارگر افزود: در ماه تیر نیز تنها ۱۰ روز اجازه حضور در محل 
کار را به ما دادند و پس از آن به دلیل آتش سوزی، تفکیک زباله 

تعطیل شد.
وی گفت: بیشتر کارگران این سایت زنان سرپرست خانوار هستند 
و پرداخت نشدن به موقع و کامل حثوث ضربه بسیار سنگینی به 
نیازهای  تامین ساده ترین  در  اکنون حتی  وارد می کند؛ هم  آنها 

خود درمانده ایم.
کارگران  از  بیان کرد:  پسماند  مدیریت  در سایت  فرد شاغل  این 
کار  محل  به  ریال  میلیون   ۱۰ دریافت  ازای  به  شده  خواسته 

بازگردند اما این مبلغ هیچ دردی از ما دوا نمی کند.
اختلافات  دچار  صفیره  سایت  مدیران  با  پیمانکار  داد:  ادامه  وی 

است و دود این اختلاف در چشم ما می رود.
سایت جدید دفن پسماند اهواز در نزدیکی روستای »صفیره« در 
بخش غیزانیه این شهرستان، از سال ۹۱ و با تعطیل شدن مدفن 
قدیمی پسماند در منطقه "برومی" راه اندازی شده است که ۱۲۰ 

نفر در این سایت مشغول به کار هستند.

باید  اینکه  بیان  با  خوزستان  در  کرونا  با  مبارزه  ستاد  سخنگوی 
خودمان را برای شرایط سخت آماده کنیم، گفت: در شرایط فعلی، 
روبه رو  مشکلاتی  با  را  ما  مدارس  بازگشایی  برای  تصمیم گیری 

خواهد کرد.
رضا نجاتی اظهار کرد: وضعیت سفید یا قرمز بر اساس آمار موارد 
بدانند  باید  مردم  اما  می شود  اعلام  جمعیت  به  نسبت  بستری 

همچنان این ویروس در شهر و خانه ها، لانه کرده است.
در  کرونا  به  مبتلا  یک  با  جدید،  سال  شروع  از  قبل  افزود:  وی 
گرفت  فرا  را  کشور  کل  سریع  ویروس،  اما  شدیم  مواجه  کشور 
شرایط  تغییر  از  حاکی  قرمز  یا  سفید  رنگ  نشود  تصور  بنابراین 
است. همچنان باید از ویروس بترسیم و دستورالعمل های بهداشتی 
همه  بیماری،  مجددا  کوتاهی  و  سهل انگاری  با  تا  شوند  رعایت 

استان را فرا نگیرد.
نجاتی بیان کرد: در هفته های گذشته در شرایطی قرار گرفته بودیم 
خوزستان  شهرهای  بهداشت،  وزارت  شاخص های  اساس  بر  که 
قرمز بودند اما با زحمات کادر بهداشت و درمان و مردم توانستیم از 
وضعیت قرمز خارج شویم. تعداد مراجعان و موارد بستری کاهش 
یافته است و در اهواز تنها بیمارستان رازی بیماران مبتلا به کرونا 
از کرونا  ناشی  بدون فوت  روز  پذیرش می کند. همچنین یک  را 
داشته ایم که باید این روند حفظ شود و بیماران بستری بهبود یابند.

باشد و برگشت  این وضعیت می تواند شکننده  اینکه  بیان  با  وی 
بیماری، خطرناک تر و سهمگین تر شود، افزود: در چند ماهی که 
گذشت، مناسبت های ملی و مذهبی فراوانی داشتیم که موارد در 

مراسم  و  تدوین  شیوه نامه ها  و  برنامه ریزی  کرونا  با  مقابله  ستاد 
برگزار شد اما متفاوت از سال های گذشته. نقاط ضعفی هم در این 
رابطه بود و بخشی هم رعایت نمی کردند که در همان بازه زمانی 

موارد اصلاح می شد.
سخنگوی ستاد مدیریت کرونا در خوزستان تصریح کرد: در حال 
حاضر یکی از موضوعاتی که در پیش داریم ماه محرم است؛ هر 
با  ماه محرم  امسال  اما  ماه عزاداری می کنند  این  در  ساله مردم 
این شرایط مصادف شده است. در هفته های گذشته در خصوص 
کرونا،  مقابله  ملی  ستاد  در  محرم  ماه  عزاداری  مراسم  برگزاری 
نیز  رهبری  معظم  مقام  شد.  ارائه  کارشناسی  نظرات  و  بحث 

فرمودند طبق آنچه ستاد ملیتصمیم می گیرد باید عمل کنیم.
نجاتی گفت: شیوه نامه کلی برگزاری مراسم عزاداری تدوین و به 
استان ها ابلاغ شد و در ستاد استانی مطرح شده است. هیات ها باید 
توجه کنند به همان میزان که به مراسم اهمیت می دهند باید برای 
سلامتی هم اهمیت قائل شوند. امسال مراسم دهه محرم برگزار 

می شود اما در فضای باز، با رعایت فاصله و نکات دیگر.
وی با تاکید بر لزوم رعایت دستورالعمل های بهداشتی در مراسم 
عزاداری، بیان کرد: درست است که خوزستان در وضعیت سفید 
از  با  این وضعیت  بیماری همچنان وجود دارد؛  اما  به سر می برد 
دست دادن عزیزان زیادی حاصل شد. در چند روز گذشته یکی از 
فرمانداران فعال خوزستان که بیماری زمینه ای نداشت را هم به 
دلیل کرونا از دست دادیم. این افراد سرمایه های کشور و استان 
بودند. پس باید هزینه هایی که بابت به دست آوردن این وضعیت 

دادیم را حفظ کنیم.
اعلام  در خصوص  خوزستان  در  کرونا  با  مبارزه  ستاد  سخنگوی 
ماهی  چند  کرد:  تصریح  شهریورماه،   ۱۵ از  مدارس  بازگشایی 
می شود که دانش آموزان از درس فاصله گرفته اند و ضربه زیادی 
به مسائل علمی آن ها وارد شده است اما سلامتی مساله اول است 
در  کرونا  با  مقابله  ملی  ستاد  در  کرد.  جبران  را  آن  نمی شود  و 
من  نظر  به  اما  شده  گرفته  تصمیم  مدارس  بازگشایی  خصوص 
زمان  آن  باید شرایط  و  است  زود  این خصوص  در  تصمیم گیری 

را هم در نظر بگیریم.
وی گفت: ستاد ملی در خصوص شرایط هر استان تصمیم گیری 
می کند. در چند ماهه گذشته که خوزستان وضعیت قرمز داشت، 
اگر  بنابراین بعضا  ادارات هم تعطیل شدند  مدارس، دانشگاه ها و 

شرایط تغییر کند تصمیمات هم بر اساس شرایط اتخاذ می شود.
باشد و بخواهیم  امروز  مانند  اگر شرایط کاهشی و  افزود:  نجاتی 
مشکلات  سری  یک  با  بپردازیم  آموزشی  و  علمی  مسائل  به 
خانواده ها  برای  ناخواسته  که  مشکلاتی  داشت؛  خواهیم  روبه رو 
ایجاد می شود. وی گفت: اکنون خانواده ها باید هزینه دو برابری 
برای سرویس مدارس پرداخت کنند. همچنین دغدغه و استرس 
بر خانواده ها و مدارس حاکم خواهد بود. البته ادامه تعطیلی هم به 

ضرر دانش آموزان است.
سخنگوی ستاد مبارزه با کرونا در خوزستان تصریح کرد: در شرایط 
مشکلاتی  با  مدارس،  بازگشایی  برای  تصمیم گیری  با  و  فعلی 

روبه رو خواهیم شد که باید سعی کنیم مشکلات کاهش یابند.

رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اهواز با اشاره 
گفت:  شهر  در  بلندمرتبه  ساختمان های  ساخت  مجوز  صدور  به 
یک  از  بیش  پوشش  تحت  جمعیت  با  اهواز  آتش نشانی  سازمان 
میلیون نفر، تنها یک نردبان ۲۲ متری با قدمت ۳۶ ساله دارد که 

این نردبان هم فرسوده است.
آتش نشانی  سازمان  تجهیزات  کمبود  به  اشاره  با  قنبری  ابراهیم 
تحت  جمعیت  با  اهواز  آتش نشانی  سازمان  کرد:  اظهار  اهواز، 
با  متری   ۲۲ نردبان  یک  تنها  نفر،  میلیون  یک  از  بیش  پوشش 

قدمت ۳۶ ساله دارد که این نردبان هم فرسوده است.
وی با اشاره به تاثیر نوسانات ارز در خرید نردبان برای آتش نشانی، 
گفت: در حال حاضر قیمت یک نردبان ۵۶ متری با دلار ۲۳ هزار 

تومانی، ۴۰ میلیارد تومان است.
توجه  با  حوادث  در  رسانی  خدمات  مشکلات  به  اشاره  با  قنبری 

ساخت  مجوز  اهواز  در  کرد:  تصریح  آتش نشانی  امکانات  به 
مجتمع های ۲۰ طبقه هم داده شده است؛ مالکان این مجتمع ها 
قانون  اقدام می کنند و طبق  اخذ مجوز  به  احداث نسبت  از  پس 
سازمان آتش نشانی نمی تواند از ارتفاع ساختمان ها جلوگیری کند 
بنابراین در شرایطی که ارتفاع ساختمان ها در اهواز در حال افزایش 

است، سازمان آتش نشانی نیز باید تجهیز شود.
وی افزود: در حال حاضر آتش نشانی اهواز ۳۷ خودروی عملیاتی 
همچنین  داریم.  نیاز  نیز  دیگر  عملیاتی  خودروی   ۳۰ به  و  دارد 
 ۸۰۰ باید  که  حالی  در  دارد  نیرو   ۴۰۰ اهواز  آتش نشانی  سازمان 

نیرو داشته باشیم.
قنبری با اشاره به مشکلات سازمان آتش نشانی در عملیات اطفای 
برخی  در  کرد:  بیان  مجتمع ها،  در  حوادث  وقوع  زمان  در  حریق 
حوادث، مشاهده می کنیم که راه خروج اضطراری یک مجتمع که 

محل حادثه است، به انباری تبدیل و قفل شده است که این مساله 
کار را برای ما سخت می کند بنابراین از مردم می خواهیم راه های 
خروج اضطراری را به منظور انبار وسایل مازاد استفاده نکنند تا ما 

هنگام عملیات، دچار مشکل نشویم.
رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اهواز گفت: 
بخش زیادی از شیرهای آتش نشانی موجود در شهر، با اقدامات 
استفاده  قابل  دیگر  سیمان،  با  شیر  پوشاندن  مانند  شهروندان 
نیستند که در این خصوص نیز در زمان وقوع حوادث با مشکل 

مواجه می شویم.
افزود: در زمان وقوع حوادث مردم سعی کنند به همکاران  وی 
تجمع  با  زیرا  کنند  خودداری  تجمع  از  و  نکنند  وارد  استرس  ما 
را  ازدحام خدمات رسانی  بیندازند و  به خطر  را  ممکن است خود 

نیز مختل می کند.

مربوط  تصمیمات  در  گفت:  خوزستان  استاندار 
شیوع  شرایط  در  محرم  ماه  عزاداری های  به 
مردم  باورهای  به  دهیم  اجازه  نباید  کرونا، 
آنها  حال سلامت  عین  در  و  شود  وارد  آسیبی 

هم مورد توجه باشد.
غلامرضا شریعتی در نشست هماهنگی برگزاری 
هیئت های  و  حسینیه ها  مساجد،  مراسم های 
مذهبی خوزستان در دهه اول محرم، اظهار کرد: 
بر حفظ سنتی  تاکید علمای دین  بنده و  اعتقاد 
بودن مراسم عزاداری امام حسین )ع( است باید 

در برگزاری مراسم ها این نکته مدنظر باشد.
وی افزود: امسال به خاطر شیوع ویروس کرونا 
هیچ راهی به جز مدیریت و کنترل نداریم و باید 
شود  عمل  طوری  عزاداری  مراسم  برگزاری  در 

که بتوانیم از سرایت ویروس جلوگیری کنیم.
حاضر  حال  در  کرد:  بیان  خوزستان  استاندار 
به  برای  و  است  بهبود  به  رو  استان  وضعیت 
این شرایط زحمات زیادی کشیده  دست آوردن 
شده، بسیاری از افراد آسیب دیدند، عزیزان خود 
را از دست دادند و اذیت شدند از این رو نباید به 
گونه ای عمل شود که شرایط حاصل شده را از 

دست دهیم.
ملی  ستاد  مصوبه  حال  عین  در  داد:  ادامه  وی 
امام  عزاداری  که  است  این  بر  کرونا  مدیریت 

تبعات  آن  نبود  که  چرا  شود  برگزار  )ع(  حسین 
بر جامعه خواهد گذاشت و  اجتماعی  و عوارض 

ممکن است با چیز دیگری جبران نشود.
باید طوری تصمیم گیری  اینکه  بیان  با  شریعتی 
کنیم که هم جنبه علمی، عقلایی و کارشناسی و 
هم مصالح جامعه مدنظر قرار گیرد، عنوان کرد: 
توجه  به ظرفیت جامعه  باید  در تصمیم گیری ها 
فقط  تصمیمات  که  نکنیم  عمل  طوری  و  شود 
ما  از دست  برنامه ها  کنترل  و  بماند  کاغذ  روی 
خارج شود. وی تصریح کرد: تلاش بر این بوده 

که ستاد استانی و ملی کرونا را مرجع تصمیم و 
سنجش  با  باید  رو  این  از  بدانند  فصل الخطاب 
مورد  گرفته شود که هم  ظرفیت ها، تصمیماتی 
قبول مردم باشد و تمکین کنند و هم با نظرات 

کارشناسی و علمی همخوانی داشته باشد.
این  در  اینکه  به  اشاره  با  خوزستان  استاندار 
مردم  باورهای  به  دهیم  اجازه  نباید  تصمیمات 
آنها  سلامت  حال  عین  در  و  شود  وارد  آسیبی 
شرایط  در  کرد:  تصریح  باشد،  توجه  مورد  هم 
باید  و  است  مهم  موضوع  دو  هر  کنونی 

اینکه  بیان  با  شریعتی  شود.  کنترل  و  مدیریت 
دستورالعمل هایی  و  تصمیمات  کرونا  ملی  ستاد 
دهه  مراسم  برگزاری  چگونگی  خصوص  در  را 
محرم ابلاغ کرده است، ادامه داد: برخی از این 
اما تاکید ما حفظ  باید بومی کنیم  تصمیمات را 
سلامت و جان مردم است و دستورالعمل ها هم 
باید در دستور کار باشد.وی با اشاره به اینکه نفوذ 
و گسترشی که محرم دارد را نمی توان در هیچ 
مراسم مذهبی و اعتقادی دیگری مشاهده کرد، 
گفت: این مراسم در باور مردم است و نمی توان 
آن را از نظر دور داشت؛ ممکن است برخی افراد 
در انجام واجبات کاهلی کنند اما به عزاداری امام 
حسین )ع( معتقدند، از این رو نباید خدشه ای به 
باید  حال  عین  در  ولی  شود  وارد  اعتقادات  این 

مسائل بهداشتی را هم مدنظر داشته باشیم.
مسئولان  اینکه  بیان  با  خوزستان  استاندار 
را  مراسم ها  نوعی  به  باید  مذهبی  هیات های 
برگزار کنند که با کمترین تراکم جمعیتی مواجه 
باشیم، تاکید کرد: سازمان تبلیغات اسلامی باید 
به صورت جدی بر عملکرد هیات ها نظارت کند 
نهادهای  و  بسیج  از ظرفیت  لزوم  در صورت  و 
دیگر برای نظارت استفاده و در صورت مشاهده 
شود،  ویروس  شیوع  باعث  که  پرخطری  رفتار 

تذکرات لازم داده شود.
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رئیس دانشگاه علوم پزشکی اهواز :
چهارمحال و بختیاری نرويد

رئیس دانشگاه علوم پزشکی اهواز از مردم خوزستان خواست 
به علت افزایش شیوع کرونا در استان چهارمحال و بختیاری 

از سفر به این استان خودداری کنند.
انتشار پیامی در شبکه های اجتماعی  با  ابول نژادیان  فرهاد 
عنوان کرد:  متأسفانه آمار ابتلاء به کرونا در استان چهارمحال 
و بختیاری به عنوان یکی از استان های همجوار خوزستان 
ساکنان  ویژه  به  استانی ها  هم  از  لذا  است  افزایش  شاهد  
مناطق شمال شرقی استان توصیه می کنیم تا فروکش کردن 

آمار از سفر به استان چهارمحال و بختیاری پرهیز کنند.
وضعیت  حاضر  حال  در  است:  گرچه  آمده  پیام  این  در 
خوزستان از نظر ابتلاء به کرونا مطلوب است اما شمار زیادی 

از استان های کشور در وضعیت قرمز و هشدار کرونا هستند.
ابول نژادیان عنوان کرد: ما هشدار می دهیم در صورت سهل 
انگاری در رعایت آداب بهداشتی و مسافرت های تابستانی به 
مناطق قرمز و هشدار، شاهد پیک دوم کرونا در خوزستان 
در وضعیت سفید  اکنون  استان خوزستان هم  بود.  خواهیم 

شیوع کرونا قرار دارد.

رئیس جهاد کشاورزی شوشتر :
3۰ باغ ويلای غیرمجاز تخريب شد

ساخت وساز  دلیل  به  گفت:  شوشتر  کشاورزی  جهاد  رئیس 
غیرمجاز، ۳۰ باب باغ ویلای غیرمجاز در شهرستان شوشتر 

تخریب شدند.
که  غیرمجاز  ویلای  باغ  باب   ۳۰ کرد:  اظهار  بادپیما  ایرج 
مالکان این ویلاها بدون مجوز قانونی اقدام به ساخت وساز در 

زمین های کشاورزی کرده بودند، امروز تخریب شدند.
وی افزود: این تخریب با همکاری نیروی انتظامی، دادستان 
شهرستان و اداره جهاد کشاورزی انجام شد و حدود ۱۴ هکتار 

از اراضی کشاورزی با تخریب این باغ ویلاها آزاد شدند.
بادپیما بیان کرد: تاکنون ۳۶ باغ ویلای غیرمجاز در شهرستان 

شوشتر تخریب شدند.
رونق  وجود  با  ویلاها  باغ  این  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
گردشگری منطقه تهدیدی برای محصول تولیدی شهرستان 
به شمار می روند همچنین به دلیل احداث استخر به آب های 

زیرزمینی آسیب وارد می کنند.

معاون تامین اجتماعی خوزستان :
سه میلیون نفر تحت پوشش هستند

به  اشاره  با  خوزستان  استان  اجتماعی  تأمین  معاون 
الکترونیکی شدن نسخه های بیمه تأمین اجتماعی در این 
استان، گفت: این طرح در ۱۰۰ درصد مراکز ملکی این نهاد 

در حال اجراست.
صادق جلیلی در حاشیه بازدید از بیمارستان تأمین اجتماعی 
دزفول، اظهار کرد: در استان خوزستان بیش از سه میلیون 

نفر تحت پوشش بیمه تأمین اجتماعی هستند.
تأمین  بیمه  در  پوشش  تحت  جمعیت  آمار  افزود:  وی 
اجتماعی در شهرهای استان متفاوت است به گونه ای که 
در  و  بالاتر  )ره(  امام خمینی  و  ماهشهر  بندر  در  رقم  این 
شهرهای مسجدسلیمان و باغملک کمتر است اما به طور 
کلی ۶۰ درصد جمعیت خوزستان تحت پوشش بیمه تأمین 

اجتماعی هستند.
معاون درمان بیمه تأمین اجتماعی خوزستان گفت: نسخه 
اجتماعی مدتی است که عملیاتی  تأمین  بیمه  الکترونیکی 
شد و در ۱۰۰ درصد مراکز ملکی این نهاد در حال اجراست 
بیمه  بهداشت،  وزارت  قرارداد،  طرف  مراکز  سایر  در  و 

سلامت و مراکز تخصصی نیز در این امر سهیم هستند.
جلیلی ادامه داد: الکترونیکی شدن نسخه ها در خوزستان نسبت 
به سایر استان ها با تأخیر شروع شد اما با سرعت خوبی در حال 

رشد است.
وی در ادامه با اشاره به تأمین امکانات و تجهیزات بیمارستان 
محموله  نخستین  کرد:  تصریح  دزفول،  اجتماعی  تأمین 
تجهیزات این بیمارستان امروز وارد دزفول شد و ۶۰ درصد 

دیگر از تجهیزات در تهران آماده بارگیری هستند.
در  کرد:  بیان  خوزستان  اجتماعی  تأمین  بیمه  درمان  معاون 
شهریورماه امسال از طریق آزمون استخدامی تأمین اجتماعی 
۳۰۰ نفر در این بیمارستان جذب خواهند شد که حدود ۵۰ نفر 

آنها از کادر پزشکی هستند.
جلیلی گفت: علاوه بر این تجهیزات، یک دستگاه سی تی اسکن 

به بیمارستان تأمین اجتماعی دزفول تعلق خواهد گرفت.

مخصوصا در ماه محرم ؛
بیماران چشم انتظار
 اهداي خون هستند

مدیرکل انتقال خون خوزستان از عموم عزاداران حسینی استان 
درماه محرم خواست نذر خون کنند تا به بیماران نیازمند که 

چشم انتظار یاری هستند خون رسانی شود.
دکتر عبدالعزیز فقهی افزود: عزاداران حسینی ، اهدا و نذر خون 
را به روزهای تاسوعا وعاشورا موکول نکنند چون سبب تجمع 
خواهد شد و عدم فاصله گذاری ممکن است به شیوع بیشتر 

بیماری کرونا منجر شود.
وی با اشاره به اینکه همه شیوه نامه های بهداشتی در مراکز 
خون گیری رعایت می شود به اهداکنندگان خون اطمینان داد 
نگران ابتلا به بیماری کرونا در مراکز خون گیری نباشند و با 

خیال آسوده خون اهدا کنند.  
فقهی با بیان اینکه به همه گروه های خونی به خصوص گروه 
منفی نیاز داریم افزود: مرکز شماره یک انتقال خون در بلوار 
پاسداران  جنب شهرداری منطقه هفت و مرکز شماره ۲ واقع 
از  گیری  خون  آماده  اهواز  رازی  بیمارستان  جنب  امانیه  در 

اهداکنندگان خون هستند.
را  محرم  ماه  عزاداری  ایام  خوزستان  خون  انتقال  مدیرکل 
فرصتی مغتنم برای اهدا خون به خصوص برای شهروندانی که 
تاکنون موفق به اهدا خون نشده اند توصیف کرد و افزود: مراکز 
درمانی و بیمارستانی برای اعمال جراحی به همه گروه های 
خونی نیاز دارند و ما براساس وظایف اسلامی وانسانی باید به 

همنوعان خود کمک کنیم.
امسال در پی کاهش ذخایر خونی ،انتقال خون خوزستان بارها 
از هم استانی ها خواسته است برای تامین نیازهای خونی مراکز 

درمانی، خون اهدا کنند.

استاندار خوزستان :

معاون سازمان میادين شهرداري اهواز :سازمانتبلیغاتبرهیاتهايعزادارينظارتميكند
ضايعاتي ها

 به خارج از شهر منتقل مي شوند
به گزارش اداره ارتباطات سازمان ساماندهی مشاغل شهری 
بهروز شیری در جلسه تخصصی ساماندهی مشاغل مزاحم 
شهری که در محل سالن جلسات سازمان با اتحادیه اسقاط 
فروشان برگزار شده بود با اشاره به لزوم ساماندهی مشاغل 
مشاغل  ساماندهی  سازمان  داشت:  اظهار  شهری  مزاحم 
فعال  و  دادن ساماندهی  قرار  کار  با دستور  اهواز  شهرداری 
بهره  و  احداث  روند  با جدیت  ساماندهی  سایت های  کردن 
برداری از سایت های ساماندهی مشاغل را پیگیری می نماید.

این  کرد:  تصریح  ساماندهی  سازمان  ساماندهی  معاون 
سازمان بنا بر وظیفه قانونی و به موجب بند ۲۰ ماده ۵۵ 
قانون شهرداری ها موظف است با مشاغلی که آلودگی و 
ایجاد مزاحمت داشته و یا با شرایط نا ایمن در محدوده شهر 
فعالیت می کنند برخورد نموده و آنها راپلمپ نماید برخی 
در  مردم  با سلامت  فروشان که  مانند ضایعات  از مشاغل 
در  را  مخربی  محیطی  زیست  های  آسیب  و  است  ارتباط 
نخواهند  در شهر  عنوان جایگاهی  به هیچ  دارند  دنبال  به 
حاضر  که  مشاغل  گونه  این  با  جدی  به صورت  و  داشت 
قانونی  از طریق  باشند  انبار ضایعاتی نمی  به تخلیه محل 

برخورد خواهد شد.
وی در ادامه بیان کرد: شهرداری اهواز در سالهای اخیر و 
به خصوص در یکسال گذشته بیشتر سعی بر ایفای نقش 
حمایتی و انتقالی این مشاغل به مکانهای مناسب داشته که 
در این راستا با همکاری اتحادیه ضایعات فروشان به دنبال 

زمینی مناسب جهت انتقال این صنف میباشیم.

مديرعامل آب  و فاضلاب خوزستان :
اجرای شبکه فاضلاب 

کوی سیاحی در حال انجام است
اجرای  از  خوزستان  فاضلاب  آب  و  شرکت  مدیرعامل 
عملیات تکمیلی شبکه و انشعابات فاضلاب خانگی در کوی 
سیاحی اهواز خبر داد. صادق حقیقی پور اظهار کرد: عملیات 
تکمیلی شبکه و انشعابات فاضلاب خانگی در کوی سیاحی 
خیابان های  در  فاضلاب  جدید  پروژه  دو  اجرای  با  اهواز 

صلاح الدین و فلاح در حال انجام است.
کمک های  پروژه،  دو  این  اعتبار  تامین  محل  افزود:  وی 
در  طرح ها  این  انجام  منظور  به  که  است  نفت  تسهیلاتی 

اختیار شرکت آبفای خوزستان قرار داده است.
مدیرعامل شرکت آبفا خوزستان تصریح کرد: زمان اجرای 
این طرح، شش ماه پیش بینی شده و در حال حاضر عملیات 

تجهیز کارگاه، کاترزنی و حفاری محل آغاز شده است.
کوی  در  اهواز  آبفا  اقدامات شرکت  به  اشاره  با  حقیقی پور 
سیاحی گفت: در منطقه سیاحی اقدامات دیگری در بخش 
است.  اجرا  حال  در  مختلف  فیزیکی  پیشرفت  با  فاضلاب 
 ۲ خیابان های  در  انشعابات  و  شبکه  کیلومتر   ۳.۵ اجرای 
خیابان  در  میلیمتر  اصلی ۸۰۰  اجرای خط  ۹ کروشات،  تا 
دو  و  یک  خیابان های  در  عملیات  اتمام  کروشات،  اصلی 
پروژه  اتمام  و  فجر  و  و شمالی  جنوبی  نصر  مندلی،  کوی 
خیابان وحدت جنوبی از جمله اقدامات در این منطقه است .

در عبور از اوج مصرف برق تابستان ؛
خوزستان موفق ترين بود

از استاندار خوزستان و مجموعه صنعت برق این  نیرو  وزیر 
بدون خاموشی  اندیشیده شده در عبور  تدابیر  استان بخاطر 
تابستان، تشکر  برق  اوج مصرف  از دوره  برنامه ریزی شده 
و قدردانی کرد. به گزارش کاوش به نقل از روابط عمومی 
اردکانیان در  شرکت سهامی برق منطه ای خوزستان؛ رضا 
استانداران و مدیران صنعت برق  با  ارتباط ویدئو کنفرانسی 
هم زمان با شانزدهمین هفته از پویش #هرهفته_الف_ب_

ایران، در آئین جشن تحقق برنامه عبور موفق از دوره اوج 
مصرف برق تابستان ۱۳۹۹ که در قالب پروژه های “ساز و 
آمار، دست کم در یک دهه  برگزار شد، گفت: طبق  کاری” 
یا  بار  اوج  افزایش  با  تابستان  از سال ۹۷، هر سال در  قبل 
یعنی  بودیم؛  به میزان حدود ۵ درصد مواجه  تابستان  پیک 
علاوه بر پاسخگویی به تمام نیازها در همه بخش ها در طول 
سال، سالانه حدود دو تا سه هزار مگاوات و بلکه بیشتر صرفا 
برای پاسخگویی به اوج بار تابستان و افزایش نسبت به سال 
قبل ظرفیت سازی کرده، نیروگاه احداث و سرمایه گذاری کنیم 
تا تابستان را بدون خاموشی پشت سر بگذاریم.وی بیان کرد: 
طبیعتا در تابستان سال های ۹۷، ۹۸ و امسال اگر قرار بود در 
بر همان پاشنه بچرخد باید در هر تابستان علاوه بر سایر نیازها 
صرفا برای عبور موفق بدون خاموشی از پیک چندین هزار 
مگاوات نیروگاه بیشتر سرمایه گذاری می کردیم.وزیر نیرو بیان 
کرد: فارغ از تحریم، این روند، روند قابل ادامه و پایداری نبوده، 

نیست و نخواهد بود.
وی با بیان این که در سال های ۹۷ و ۹۸ تجربه موفقی در 
تاریخ مدیریت آب و انرژی کشور ثبت شد، گفت: امروز جشن 
ما در ۲۵ مرداد ۹۹ از این نظر جشن مهم و باشکوهی است 
که ما در آستانه تثبیت یک وضع مطلوب در صنعت برق کشور 
هستیم و و طبق گزارش  ها تابستان امسال را هم توانستیم با 

رشد اوج بار حدود یک درصد پشت سر بگذاریم.
اردکانیان با قدردانی از همکاری استانداران با وزارت نیرو در 
گذر موفق از اوج مصرف برق در تابستان ۹۹، تصریح کرد: 
استان های خوزستان، تهران و فارس موفق ترین برنامه های 

مدیریت شبکه را اعمال کرده اند.
ویژه  تشکر  خوزستان  استاندار  شریعتی  از  کرد:  تاکید  وی 
برنامه ریزی شده ای  بدون خاموشی  تابستان  می کنم که 
را رقم زدند و موفق ترین استان در این زمینه بوده اند.استاندار 
تابستان گفت:  از  آمیز  آیین عبور موفقیت  نیز در  خوزستان 
تابستان متفاوتی را تجربه کرده ایم و در برخی از شهرهای 
خوزستان دماهای بالاتر از ۵۰ درجه برای چندین روز ماندگار 
بود و یش از ۷۰ درصد از شهرهای خوزستان در دو ماه گذشته 
تاکنون دمای بیش از ۴۷ درجه را متحمل شد. با این وجود 
با تمهیدات اندیشیده شده و راهکارهایی که به اجرا گذاشته 
شد بدون خاموشی برنامه ریزی شده ای از آن گذشتیم. انتظار 
داشتیم مصرف برق خوزستان به ۹۱۰۰ مگاوات برسد اما در 
پیک مصرف، خوزستان حدود ۸۵۱۸ مگاوات برق مصرف کرد 

و به نوعی، شرایط به خوبی مدیریت شد.

رئیس کمیسیون بازرسی شورای شهر اهواز :

شهرداري بايد حق كارگران مظلوم صفيره را از پيمانكار بگيرد

سخنگوی ستاد مبارزه با کرونا در خوزستان :

تصميم گيری براي بازگشايي مدارس زود است

نردبان 22 متری با قدمت 36 ساله ؛

آتش نشاني اهواز فقط يك نردبان بلند دارد!


